
UCHWAŁA NR XXV/364/16
RADY MIASTA KOŁOBRZEG

z dnia 3 listopada 2016 r.

w sprawie poparcia budowy drogi ekspresowej S6

Na podstawie art. 18 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(Dz. U. z 2016 r. poz. 446, poz. 1579) oraz § 42 ust. 1 pkt 3 Statutu Miasta Kołobrzeg 
(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r. - Dz. Urz. Woj. 
Zachodniopomorskiego z dnia 10 października 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.), Rada Miasta 
Kołobrzeg uchwala, co następuje:

§ 1. Rada Miasta Kołobrzeg popiera budowę drogi ekspresowej S6 zgodnie z założonymi 
harmonogramami oraz z poszanowaniem zasad prowadzonego procesu inwestycyjnego.

§ 2. Rada Miasta Kołobrzeg wyraża zaniepokojenie wycofywaniem się i odkładaniem
w czasie realizacji poszczególnych odcinków trasy ekspresowej S6.

§ 3. Szczegółowe stanowisko Rady Miasta Kołobrzeg wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik do uchwały.

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Kołobrzeg, zobowiązując do 
jej przekazania Prezesowi Rady Ministrów.

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

 

Przewodniczący Rady

Ryszard Szufel
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Załącznik do Uchwały Nr XXV/364/16
Rady Miasta Kołobrzeg
z dnia 3 listopada 2016 r.

Stanowisko Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie poparcia budowy drogi ekspresowej S6

Rada Miasta Kołobrzeg wyraża poparcie dla budowy drogi ekspresowej S6 zgodnie
z założonymi harmonogramami oraz poszanowaniem zasad prowadzonego procesu 
inwestycyjnego.
W ogłoszonych we wrześniu i październiku ubiegłego roku przetargach na realizację 
odcinków trasy ekspresowej S6 z Koszalina do Słupska, drugiej nitki obwodnicy Słupska, 
odcinka Słupsk - Lębork, Trasy Kaszubskiej i Obwodnicy Metropolii Trójmiejskiej, do 
dzisiaj procedura nie wkroczyła poza wstępny etap postępowania, polegający na 
weryfikacji zainteresowanych wykonawców.
Zarząd Stowarzyszenia Samorządowego S6, do którego należy również Gmina Miasto 
Kołobrzeg, zwrócił się apelem do Ministra Infrastruktury i Budownictwa, o pilne 
rozstrzygnięcie opóźniających się przetargów i niezwłoczną realizację odcinków trasy 
ekspresowej S6, na które czekają mieszkańcy i samorządy.
Droga krajowa numer 6 to kręgosłup gospodarczy rozwoju województw pomorskiego
i zachodniopomorskiego, łączący nie tylko oba te województwa, ale również wschód
z zachodem Europy. To zwiększenie dostępności komunikacyjnej nie tylko do portów 
lotniczych Gdańska, Szczecina, Berlina, ale i do portów morskich. Tym samym jest to 
szansa na podniesienie możliwości rozwoju terenów inwestycyjnych i wzmocnienie 
atrakcyjności turystycznej regionu.
Stanowisko Rady Miasta Kołobrzeg wynika z zaniepokojenia, wynikającego z wypowiedzi 
Podsekretarza Stanu w Ministerstwie Infrastruktury i Budownictwa, podczas posiedzenia 
Sejmu RP w dniu 5 października 2016 r., kiedy to przyznał, iż dla Ministerstwa 
priorytetem na Pomorzu nie jest budowa drogi ekspresowej S6, lecz ułatwienie dostępu 
do Portu Gdynia lub - ewentualnie - realizacja Obwodnicy Metropolitalnej Trójmiasta, czy 
wsparcie odkładanej od lat budowy Obwodnicy Północnej Aglomeracji Trójmiejskiej.
Zaniepokojenie również budzi fakt, iż od IV kw. 2015 r. nie wszystkie przetargi na 
realizację tej niezwykle ważnej inwestycji w całym jej ciągu, zostały rozstrzygnięte. 
Rezygnacja z pierwotnie planowanych terminów zakończenia przedmiotowej inwestycji, 
byłaby także ogromnym marnotrawstwem środków publicznych, gdyż z czasem wygasną 
wydane decyzje środowiskowe i zdezaktualizują się posiadane przez GDDKiA koncepcje 
programowe trasy ekspresowej, na pozyskanie których wydatkowano znaczące środki
z budżetu Państwa.
Mając powyższe na uwadze, Rada Miasta Kołobrzeg popiera budowę drogi ekspresowej 
S6 i wyraża zaniepokojenie obecnym stanem, ponieważ ma to zasadnicze znaczenie dla 
dalszego rozwoju Kołobrzegu oraz całego regionu.
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